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Protokoll nr 3 2022 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-04-29 
 

 

 

Närvarande: 

 

 

84 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande Birgitta Hultgren informerade om nödutgångar 

och instruktioner i händelse av brand, hälsade välkommen och 

förklarade mötet öppnat. 

 

Ordföranden informerade om att ordinarie ordförande och 

sekreterare är bortresta. 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2022-03-25 godkändes, det 

finns på vår hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 2 nya medlemmar är anmälda: 

Carina Persson och Ante Turkalj, de hälsades välkomna av 

styrelsen och övriga medlemmar. 

Föreningen har idag 653 medlemmar. 

 

 

§ 5 Riksorganisationen: Ordföranden informerade ur PRO Informerar: 

PRO Informerar finns på vår hemsida under fliken ”Om oss” 

 

PRO Folkhögskola i Malmö startar allmän kurs 22 aug, den 

handlar om Sverige. Till våren, i januari startar en kurs om 

USA. 

 

Konsumentrådgivning erbjuds för PRO medlemmar - 

information finns på hemsidan. 
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Kongressen 17–19 juni, då avgår ordförande Christina 

Tallberg.  

Jan Andersson är nominerad av PRO Skåne till ny ordförande 

i riksorganisation. 

 

PRO:s medlemsresor finns på hemsidan. 

 

PRO mervärde ger chans att köpa beg. dator eller mobil med 1 

års garanti. 

 

 

§ 6 Distriktet: Ordföranden informerade ur PRO Skånenytt: 

PRO Skånenytt finns på vår hemsida under fliken Om oss. 

 

Marianne Nilsson är ny ordförande. 

 

Det blir DM i Boule 10 och 17 augusti. 

 

 

§ 7 Samorganisationen: Ordföranden rapporterade om senaste information från 

Samorganisationen. 

 

Café Senioren - läkemedel för äldre 5 maj kl 10-12, 

Porslinsgatan 3. 

 

Valdebatt 20 maj 9.30 -12.00, Porslinsgatan 3 

 

PRO Malmöuniversitet, Orkanen: Att åldras i Malmö 20 maj 

10-16 

 

Valdebatt om äldreomsorgen i Malmö 1 september kl 13-15, 

Limhamns folketshus 

  

§ 8 PRO Husie: 

 

Allsång på medlemsmöten: 

● Vi röstar genom handuppräckning om frågan att starta 

medlemsmötena med Allsången. En majoritet av 

medlemmarna vill ha kvar allsången, en minoritet av 

medlemmarna vill inte ha kvar allsången. Till hösten 

börjar vi mötena med allsången igen. 

 

Kassören: Ordförande informerade. 

● Det ekonomiska läget är mycket gott. 

 

 Programkommittén: Gertrud Jonsson informerade 

● Vinresa till Nordic Sea Winery i Simrishamn fick 

ställas in pga. för få deltagare. 

● Resan till Köpenhamn med Christiania och tur på 

kanalerna behöver några fler deltagare. 

● Tur med flotten 9 juni har platser kvar. 
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 Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade 

● 11 maj startar utomhusserien 

● 25 maj Malmömästerskap 

 

 Studieorganisatören: Britt-Marie Rylander informerade  

● Vårens studiecirklar är färdiga 

● Linedance 4 grupper blir 3 grupper 

● Till hösten blir det cirkelledarträff 

● Till våren-23 kommer Bengt Sjöholm ha en 

studiecirkel om pensionsfrågor. 

  

Nästa möte: 

● Nästa medlemsmöte den 26 augusti  

 

 

 

 

Hemsidan: Vår hemsida nås på www.pro.se/husie och där 

finns mer information om vår förening. 

 

 

§ 9 Övriga frågor: Några nya medlemmar anmäler att de ej blivit presenterade. 

Ordföranden ber om ursäkt. 

Marianne Olsson, Ingrid Persson och Ulla Persson hälsades 

välkomna av styrelsen och övriga medlemmar. 

De medlemmar i PRO Almgården som gick upp i PRO Husie 

förra året, de har blivit välkomnade som grupp vid tidigare 

möte. 

 

Inbjudan till 60-årsjubileum 15 september kommer med 

höstprogrammet, som skickas ut i juni. 

 

 

§ 10 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

Snittar serverades tillsammans med dragning på lotteriet.  

Därefter underhöll Gunilla och Thomas Poppe. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Gunnel Alm  

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Birgitta Hultgren 

 

http://www.pro.se/husie

